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Zápisnica z 2. zasadnutia VV SZV zo dňa 20.04.2024 

Bratislava 

 

Prítomní členovia VV SZV:  

T. Chovanec, V. Hudec, Š. Gribanin, P. Mutafov, J. Trebichavský, O. Kružel,  

Zástupca športovcov SZV: 

M. Ikréni - online 

Kontrolór SZV 

M. Buschbacher – ospravedlnený 

Prizvaný 

P. Trojčák – KM SZV  

 

Program: 

1. Otvorenie VV, schválenie programu, overovateľov, zapisovateľa VV           Chovanec 

2. Kontrola uznesení VV SZV                                                                             Chovanec 

3. Informácie predsedu SZV                                                                                Chovanec 

4. Zoznam talentovaných športovcov na rok 2024 zverejnený v zmysle Zákona č. 440/2015 Z. 

z. o športe § 16 ods. 2 písm. d)                                                                             Chovanec 

5. Príprava VZ SZV                                                                                              Chovanec 

6. Správa z ME 2024, Sofia, Bulharsko, Svetový pohár Phuket, Thajsko            Gribanin 

7. Nominácia na MS U17 a ME U15 a 17                                                    RK SZV/Gribanin 

8. Novelizácia Prestupového poriadku SZV                                              Ikréni/Trebichavský 

9. Príprava V4                                                                                                        Chovanec 

10. Informácie – schválené/neschválené hosťovania/prestupy                               Ikréni 

11. Informácie poradných komisií SZV  

12. Organizačné zabezpečenie MSR                                                                    Chovanec 

13. Žiadosť o preplatenie pobytových nákladov                                                  Chovanec 

14. Diskusia 

 

Bod č.1 

Na úvod bol schválený program rokovania tak, ako bol uvedený v pozvánke. 

Odhlasovaný boli aj: 

Zapisovateľ: V. Hudec, Overovateľ: P. Mutafov, M. Ikreni 

 

Uznesenie 2/1, Hl. 7/0/0      

VV SZV schvaľuje program VV SZV, zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  

 

 



 

 

Bod č. 2  

Kontrola uznesení VV SZV 

Uznesenie 1/3  B 

VV SZV ukladá predsedovi STK SZV, aby zverejnil Kalendár SZV, Dlhodobý rozpis súťaží 

SZV v zmysle záverov VV SZV na webovom sídle SZV   -   Splnené 

Uznesenie 1/5 B 

Ukladá predsedovi SZV zverejniť Prestupový poriadok SZV v znení dodatku č. 1 na webovom 

sídle SZV bezodkladne.      -   Splnené 

 

Uznesenie 2/2, HL 7/0/0  

VV SZV berie na vedomie kontrolu uznesení.  

 

Bod č. 3  

Informácie predsedu SZV 

Predseda SZV informoval o stave Výročnej správy SZV, ktorá je už vyhotovená a uložená na 

webovom sídle SZV. Po schválení VZ SZV bude zaslaná do štátneho registra.  

Pre potrebu reprezentácie boli zakúpené pomôcky ako opasky, ponožky a rôzne doplnky v sume 

cca. 2700 €. Opasky ešte neboli odovzdané pretekárom.  

Bola zakúpená súťažná činka so súťažným pódiom od firmy ZKC vo výhodnej cene. Tento 

materiál bude k dispozícii na usporiadanie vrcholových podujatí, ako MSR, V4 a podobne. 

Predseda podal žiadosť na IWF Development program (6000 dolárov), ak by bola žiadosť 

úspešná, financie by sa použili na nákup materiálu. 

Bolo zakúpených 5 ks televízorov pre kluby, ktoré slúžia na organizovanie súťaží ako tabuľka 

pre divákov.  

Pretekár Sebastián Cabala dostal od SADA za porušenie antidopingových povinností dva 

„čierne body“. Momentálne však nie je nič rozhodnuté, lebo pretekár ich udelenie napadol. 

Daná skutočnosť nie je zo strany SADA ukončená, aj keď pretekárovi udelili tieto body.  

Kongres EWF bez vážnejších informácií, kongres IWF podobne. 

Hudec pripomenul, že sa chystá aj zmena kvalifikačného systému na OH 2028 v Los Angeles. 

Bola vykonaná kontrola RK SZV v zložení Marián Buschbacher a Marek Štít, priamo na 

sekretariáte SZV, kde boli prítomní aj predseda SZV Chovanec a podpredseda SZV Hudec. 

CTM sa postupne čerpá, predseda SZV pochválil grafické spracovanie od pána Trojčáka. 

 

Uznesenie 2/3, Hl 7/0/0  

VV SZV berie na vedomie informácie predsedu SZV. 

 

 

Bod č. 4                                                       

Zoznam talentovaných športovcov na rok 2024 zverejnený v zmysle Zákona č. 440/2015 

Z. z. o športe § 16 ods. 2 písm. d) 

Ide o zoznam športovcov, ktorý je treba mať schválený VV a zverejnený. Je to viac menej 



 

obligatórna legislatívna záležitosť.  

 

Uznesenie 2/4, Hl 7/0/0 

VV SZV schvaľuje Zoznam talentovaných športovcov.  

 

Bod č. 5                                                                                                                                                         

Príprava VZ SZV 

Príprava VZ SZV je viac menej ukončená. Potrebné dokumenty, ocenenia, poháre a pod. sú už 

prichystané. Je treba určiť funkcie potrebné k riadeniu a chodu VZ SZV, ktoré sa schvália 

priamo na VZ. 

Hudec informoval o samotnej konferenčnej miestnosti, ktorú poskytol Hotel Vienna House, 

obed a coffe break je k dispozícii. Ozvučenie a projekcia  sú pripravené. 

 

Uznesenie 2/5, Hl. 7/0/0  

VV SZV berie na vedomie prípravu VZ SZV 

 

Bod. č.6 

Správa z ME 2024, Sofia, Bulharsko, Svetový pohár Phuket, Thajsko 

Správu predniesol predseda reprezentačnej komisie p. Gribanin. Viď príloha  

Členmi VV boli prediskutované výkony pretekárov na spomenutých podujatiach. 

Kružel informoval, že Vladimír Škapec intenzívne trénuje a momentálne mu perfektnú formu, 

samozrejme tá by mal ísť ešte nahor. Uviedol ho ako, adepta na miesto do VŠC Dukla. Bude 

musieť ešte potvrdiť svoj potenciál na väčšej súťaži, ale nevidí v tom problém. Predseda 

navrhol, aby sa šlo osobne na Duklu a riešila sa daná vec s vedením Dukly. 

Samotné vystúpenia mužských pretekárov v seniorskej kategórii sú slabšie. Predseda SZV 

uviedol, že bolo vyhovené pretekárom, aby mali osobného trénera na súťažiach (Topcu resp. 

Lukáč), ale po vyhodnotení v tom nevidí ďalší prínos. Výkon, ktorý osobní tréneri prezentujú 

počas prípravy a pod. zaostal za očakávaním. Gribanin doplnil, že je na čase ukončiť podobné 

experimenty a sústrediť sa plne na bezproblémový chod reprezentácie mužov pod vedením 

trénera Kružela.  

K zraneniu Nikoly Seničovej z Thajska sa vyjadril tréner žien Gribanin. Nikola sa zranila už na 

prvom tréningu v Thajsku. Bola odhodlaná nastúpiť, ale počas rozcvičky sa to zranenie len 

zhoršovalo a bolo rozumnejšie nepokračovať v súťaži.   

 

Uznesenie 2/6 , Hl. 7/0/0  

VV SZV berie na vedomie Správu z ME 2024, Sofia, Bulharsko, Svetový pohár Phuket, 

Thajsko  

 

 

Bod č.7 

Nominácia na MS U17 a ME U15 a 17   

MS U 17 Lima, Peru – Finálna prihláška Závacká v 64-ke, Cepko v 89-ke. 



 

Tréneri: Buzgó, Gribanin 

ME U15 a 17 Solún, Grécko -  predbežná nominácia. Finálna po MSR dorastencov a juniorov 

na základe plnenia stanovených limitov pretekárov.  

U15  

Lukáčová Kristína do 55 kg dvojboj 118 kg.  

Svrčková Linda do 64 kg dvojboj 130 kg.  

Bomba Lukáš do 49 kg 127 kg dvojboj. 

Borovský Sebastián do 55 kg 150 kg dvojboj. 

Kolpaský Tomáš do 61 kg dvojboj 165 kg dvojboj.  

Filípek Jozef do 67 kg dvojboj 175 kg. 

U17 

Závacká Ráchel do 64 kg 160 dvojboj. 

Takácsová Vivien do 76 kg dvojboj 155 kg.  

Bajči Ľubomír do 55 kg 150 dvojboj. 

Škrobián Miroslav do 67 kg dvojboj 200 kg.  

Gerát Matej do 81 kg dvojboj 220 kg. 

Cepko Matej do 89 kg dvojboj 260 kg. 

Nekoranec René do 89 kg dvojboj 230 kg. 

Jakubec Dávid do 96 kg dvojboj 235 kg. 

Horvát Filip plus 102 kg, 246 kg. 

Tréneri: Buzgó, Trojčák, Gribanin 

Vedúci/rozhodca: Hudec Vladimír 

 

Uznesenie 2/7 , Hl. 7/0/0  

VV SZV schvaľuje finálnu prihlášku na MS U17 a predbežnú prihlášku na ME U15 a 17.  

 

Bod č.8 

Novelizácia Prestupového poriadku SZV 

Ako prvý v tomto bode rečnil predseda STK Ikréni, ktorý je aj jeden z predkladateľov PP SZV. 

Vyzval na riešenie bodov tak, aby bol na prvom mieste pretekár a nie záujem klubu/oddielu. 

Pripomenul, že riešenie posledných prestupov medzi PNM a GNM je nekonečný akt, ktorý je 

spôsobený rivalitou medzi klubmi.  

Hudec vyzval, že by sa nemala zmena pravidiel alebo poriadkov konať podľa svojich záujmov, 

teda tak, ako vyhovuje komukoľvek v momentálnej situácii.   

Ikréni uviedol, že niekoľko bodov v PP je ťažko dosiahnuteľných alebo skôr ťažko 

prispôsobiteľných tak, aby vyhovoval každému v rámci fair play. Ďalším problémom je štart 

pretekára, ktorý ostane “visieť”, teda nebol schválený prestup a nemá záujem súťažiť za 

doterajší klub. 

Trebichavský upresnil, že každý pretekár niečo stojí, teda čas, financie a podobne…. Podľa jeho 

vyjadrení je pretekár bez klubovej príslušnosti nezmysel. Ak nie je členom žiadneho klubu, tak 

nemôže štartovať na žiadnom podujatí. Vyjadril sa, že ak nebola dohoda klubov, tak pretekár 

neštartuje, ak áno tak za svoj pôvodný klub. Podľa Trebichavského musí ísť v PP aj o záujmy 



 

klubu, ktorý je stavebným základom SZV a až potom pretekár. Pretekár, si nemôže len tak 

vyberať klub kedy sa mu zachce bez toho, aby vznikla dohoda prestupu medzi všetkými 

stranami.  

Chovanec vyjadril, že momentálna situácia je už detinská. Spor dvoch klubov je zaťažujúci, 

ako pre kluby, tak pre pretekárov, ale aj STK SZV. Ďalej navrhol, aby sa vypracovalo a 

definitívne zapracovalo riešenie v PP, ktoré bude platné a nemenné pre všetkých členov SZV. 

Preto navrhol po diskusii k bodu tento stiahnuť a zapracovať na bodoch v PP, ktoré sú sporné 

resp. nie sú v PP definované. Ide napr. o štatút „športovca bez klubovej príslušnosti“, povinnosti 

pretekára, ktorý nechce pretekať za pôvodný klub, ale zároveň chce pretekať za iný, ale bez 

absolvovania riadneho prestupu. Uviedol, že PP má byť len formálny a má vždy viesť k dohode 

pretekára a dvoch klubov. Ak to nejde, ako pri danom prípade, treba aplikovať ochranné 

mechanizmy v PP, ktoré toho času neboli mnoho krát aplikované, v PP sú sporne uvedené 

a ťažko aplikovateľné.  

Mutafov vyzval na riešenie danej situácie v PP tak, aby bola spokojnosť na všetkých stranách 

za dodržania PP a netreba zabúdať, že spravodlivosť musí byť aj na strane klubu, ktorý 

pretekára vychoval. Navrhol, aby predseda SZV upravil sporné body v zmysle diskusie a dal 

o ich zapracovaní do PP hlasovať formou per rollam.  

 

Uznesenie 2/8  Hl 7/0/0 

VV SZV sťahuje bod č. 8 z rokovania VV SZV a ukladá predsedovi SZV, aby navrhol úpravu 

PP v zmysle diskusie a záverov členov VV SZV. 

 

Bod č. 9 

Príprava V4 

Príprava na V4, ktorú organizuje SZV sú v plnom prúde. Predseda informoval o zaistení, 

ubytovacieho zariadenia pre výpravy a rozhodcov, ale aj pre pozvaných hostí. Ozrejmil, že SZV 

do tejto akcie má pripravenú finančnú čiastku v objeme cca 9000 EUR v zmysle rozpočtu, ktorý 

sa bude schvaľovať na VZ SZV. Bude zabezpečená kyvadlová doprava medzi Hotelom a 

miestom súťaže firmou Wamp, ktorá je jedným zo sponzorov SZV. Podpredseda Hudec pracuje 

na ďalšom finančnom balíku pre toto podujatie vo forme Visegrad Fund, organizácia 

podporujúca športové a kultúrne podujatia. Hudec rokuje a v tejto veci priblížil, že tieto financie 

budú plne vynaložené na projekt V4. Pripomenul, že z financií je možne organizovať napríklad 

prednášku, seminár v rámci akcie. 

Kružel, ako organizátor predniesol predstavu o podujatí. K dispozícii bude dostatok 

rozcvičovacích pódií, oddychová zóna pre pretekárov, občerstvenie pre rozhodcov a trénerov, 

pestrý program pre všetkých, ktorí sa na podujatí zúčastnia. Podpredseda SZV medzitým 

predstavil výzor medailí, ktoré budú odovzdávané, medaile navrhla Laura Batková, ktorá 

aktívne tvorí pre SZV. Návrh medaile bol schválený členmi VV SZV jednohlasne. 

Uznesenie 2/9  Hl 7/0/0 

VV SZV berie na vedomie informácie o príprave V4 

 

 



 

Bod č.10 

Informácie – schválené/neschválené hosťovania/prestupy 

Všetky potrebné info ohľadom prestupov a hosťovaní sú umiestnené na webovom sídle SZV. 

Sú a budú pravidelne aktualizované, aby mal každý prehľad o dianí v tomto bode. 

 

Uznesenie 2/10  Hl 7/070 

VV SZV berie na vedomie Informácie – schválené/neschválené hosťovania/prestupy 

 

Bod č.11 

Informácie poradných komisií SZV 

STK SZV - predseda komisie Ikréni konštatoval, že problém so zadelením rozhodcov stále 

pretrváva. Napriek vyškoleniu nových rozhodcov sa nič v podstate nezmenilo, počet ktorý 

pribudol nahradil tých, ktorí prestali aktívne fungovať ako rozhodcovia. Pripomenul, že je dobré 

a potrebné, že sa vzpieračská základňa rozširuje, ale postupom času bude ťažké plnohodnotne 

obsadiť súťaž rozhodcami. P. Mutafov pripomenul, že by asi pomohlo zváženie navýšiť 

odmeny pre rozhodcov. Hudec súhlasil a pripomenul, že viacero rozhodcov svoju neúčasť a 

nezáujem o rozhodovanie vysvetľujú aj touto skutočnosťou. Predseda prisľúbil riešenie tejto 

problematiky a úpravou Ekonomickej smernice, ktorú predloží VV na najbližšom rokovaní.  

Predseda STK SZV vyjadril nespokojnosť so spôsobom účasti klubov/oddielov na ligových 

súťažiach. Cielil konkrétne na “lepenie” družstva spôsobom, odvážim sa ale nenastúpim, čo je 

dosť smiešne a navonok to vyzerá ako špekulácia a nefér voči ostatným K/O. Hudec 

pripomenul, že je to nedôstojné a mal by sa tento spôsob obmedziť. Štartovať a plánovať s 

reálnou a plnohodnotnou účasťou v ligovej súťaži. Predseda SZV vyzval na riešenie tohto 

problému v súťažnom poriadku SZV, avšak v tomto súťažnom ročníku to už nejde, ale do 

budúceho ročníka by bolo potrebné tieto pravidlá upresniť. 

 

Uznesenie 2/11  Hl 7/0/0 

VV SZV berie na vedomie Informácie – poradných komisií SZV 

 

Bod č.12 

Organizačné zabezpečenie MSR 

Chovanec navrhol zvýšenie organizačného zabezpečenia MSR na 1000€ na všetky úrovne 

MSR. Ako dôvod uviedol, že ak nie je popri MSR iné kolo, klub nedostane žiadne iné financie 

od SZV len organizačné zabezpečenie. V podstate je na súťaži viac pretekárov, trénerov a 

rozhodcov, ako keď sa organizuje liga a zároveň absentujú štartovné poplatky od klubov.  

Mutafov navrhol, aby bolo zavedené plnenie štandardov k organizácii MSR. Hudec 

pripomenul, že na SVK máme málo klubov, ktoré sú schopné organizovať ligovú súťaž, nie 

ešte vrcholové podujatie typu MSR.  

Trebichavský navrhol dať základnú sumu, ku ktorej sa pripočíta napríklad reálny počet 

účastníkov.  

Mutafov vrátil diskusiu k téme a navrhol, aby sa hlasovalo najskôr o návrhu predsedu tak, ako  

ho predložil. V prípade, ak hlasovanie bude pozitívne, MSR konané v roku 2024 vyhodnotiť 



 

a posúdiť, či organizačné zabezpečenie je hodné tejto sumy a v zmysle praxe a požiadavky SZV 

zapracovať minimálne štandardy do súťažného poriadku SZV.  

  

Uznesenie 2/12  Hl 7/0/0 

a)VV SZV schvaľuje zvýšenie organizačného zabezpečenia MSR SZV na 1000,00 EUR. 

b)VV SZV ukladá STK SZV vypracovať minimálne štandardy na organizáciu MSR vo 

vzpieraní a zapracovať ich do súťažného poriadku tak, aby boli platné a účinné od 1.1.2025. 

 

Bod č.13 

Žiadosť o preplatenie pobytových nákladov p. Jafera Topcu 

V tejto veci VV SZV už rokoval formou per rollam, keď VV SZV neschválil predmetnú žiadosť 

p. Lukáča.  

 

Uznesenie 2/13  Hl 5/0/2  

VV SZV nevyhovuje žiadosť p. Lukáča.  

 

Bod č.14 

Diskusia 

Gribanin  navrhol navýšenie odmien klubom za organizáciu súťaží s medzinárodnou účasťou, 

kde nie je žiadne štartovné pre domáce kluby. Navrhol pokračovanie spolupráce 

s fyzioterapeutkou p. Bačinskou, ktorá je podľa jeho názoru veľkým prínosom pre výpravy, 

ktoré reprezentujú SVK na vrcholných podujatiach. Požiadal ešte na striktné dodržiavanie 

časov na súťažiach, ktoré sú mnohokrát menené svojvoľne počas súťaže. Trebichavský tiež 

vyzval na dochvíľnosť rozhodcov. 

Ikréni podotkol, že dodržanie požadovaného je plne v réžii hlavného rozhodcu, ktorý zodpovedá 

za chod celej súťaže resp. porady zástupcov klubov na technickej porade. V danej veci je 

potrebné podať podnet hlavnému rozhodcovi súťaže, alebo poslať podnet na STK, ktorá sa ním 

bude zaoberať.   

 

Uznesenie 2/14  Hl 7/0/0 

VV SZV berie na vedomie diskusiu. 

 

  

Zapísal: 

Vladimír Hudec 

podpredseda SZV 

 

 

Overil:                                                                                                                                                                 

Pavol Mutafov 

člen VV SZV  

 



 

 

Ing. Michal Ikréni 

člen VV SZV                  

                                                                                                                                                                                            

          Ing. Tomáš Chovanec           

                 predseda SZV  

 


